
Åbent referat: nr. 104 
 
Langelands Golf Klub 
 
OKT-2021 

 
mandag den 4. oktober 

 2021 
 
 

kl. 16.00 
  

 
Indkaldt af: 
 

Kurt Petersen Referat af: Kurt Petersen  

Mødetype: 
 

Bestyrelsesmøde LGK Observatører:  
 

Hans andersen (HA),  

Ordstyrer: 
 

Annie Borch   

 
Deltagere: 
 
 
Afbud fra: 

Kurt Petersen (KP), Niels Vagn (NV), Tove Nørgaard (TN), Allan Andersen (AA), Annie Borch (AB). Jan Ole 
Jakobsen (JOJ), Helle Pedersen (HP), Jan Frisenette (JF),  
 
Morten Hjortshøj (MH), 

Læs venligst: 
 

 

Medbring venligst: 
 

Kalender  

CC: 
 

 

 

Åbent referat: 
 

 Emne / forhandling Konklusion: Ansv 
 
 

Godkendelse af dagsorden:  
 

Godkendt (Der manglede nogle underpunkter i den 
udsendte dagsorden) 

 

 
 

Godkend og underskrift af referat nr. 103 
 

Godkendt og underskrevet  

1) 
  A 
 
 
  B   
 
 

Opfølgning fra sidst 
- Samarbejde ”Øhigh5”, hvor golfen en 

af vejene til at styrke turisme på øerne 
 

- Fonden LEF søgt om 75.000 til plansilo, 
vi afventer svar. 

 

  
KP orienterede om status på samarbejdet. Mange 
udleverede præmier. Nyt online møde primo dec. 
 
Svar forventes ca. uge 42 

 
 
Kp 

2) 
  A 
 
 
  B 
  
  C 
 
 
  D 
 
 
 
  E 

Forretningsudvalg informerer 
- AB/KP deltager i fælles fynsk møde den 

14/10 
 

- Forsikringer 
 

- Træner 2022? 
 
 

- Evt. skift af bank 
 
 
 

- Bestyrelsesmedlemmer? 
 

 
Ab orienterede kort 
 
 
Bestyrelsesansvar tegnet i banen. Opbakning til ikke at 
tegne en for klubben. 
Bestyrelsen hører kun positiv tilbagemelding på 
træningsforløbet i 2021. Aftalt at mødes med Jonas med 
henblik på forlængelse af aftalen i 2022 
Der har været yderlig kontakt med Fynske Bank om 
flytning af bankaktiviteter. Bestyrelsen godkendte at der 
arbejdes videre med sagen. 
 
KP orienterede kort at JF og KP er på valg ved GF 2022 

 
 
 
 
JF 
 
 
AB/KP 
 
 
JF/KP 

3) 
  A 
 
 
  B 
 
  C 
 
  D 

Økonomi 
- Medlemssituationen 

 
 

- Balance  
 

- Debitorliste 
 

- Oplæg til budget bl.a. Priser 2022 

 
SEN 240, YNG 3, JUN 15, LD 72, LDSGK 11, Flex1 10, 
Flex2 663, prøve 8, PASS 37 
 
Blev taget som en del af budgetoplægget. 
 
TN arbejder v fortsat på at nedbringe listen 
 
JF gennemgik forecast 3 der udviser et overskud 

 
 
 
 
 
TN 
 
 
 



 væsentlig over budget. Det blev besluttet at hæve 
kontingentet for seniorer med 100 kr. øvrige 
kontingenter og greenfee fastholdes. 
JF udarbejder et oplæg til budget ud fra det forventede 
grundlag. Udsendes medio oktober 
 
 

 
 
JF 

4) 
 A 
  
  B 

 
 
 

 C 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  D 
 
 
 
  E 
 
 
  F 
 
 
 
 
 
  G 
   

Rapport fra udvalgene: 
Info/PR/hjemmeside 

- Hvad med annonceavis i 2022? 
Baneservice: 

- Problemer med Golfbox/Compus 
partner 

- Nøgleboks til buggy nøgler 
 

Turneringsudvalg: 
- Klubmesterskaber 

 
 

- Afslutningsmatch 
 
 

- Medlemmer turneringsudvalg? 
 
 
Juniorudvalg: 

 
 
 

Begynderudvalg: 
 
 

Sponsorudvalg: 
- Sponsormatch 

 
 

- Erhvervsudflugt aflyst 
 
Husudvalg: 

- Ny varmdriksautomat er bestilt 
- Opvaskemaskine 

 
 

 
 
Afventer udspil fra JFM 
 
Mange driftstop gør det nødvendigt at arbejde med en 
opgradering af software.  
Der opsættes nøgleboks med vejledning, ved 
betalingsterminalen, til buggy nøgler  
 
Turneringsudvalg efterlyste større opbakning fra 
bestyrelsen. Hvilket blev taget til efterretning. 
 
Afviklingen forløb planmæssigt, turneringsudvalget 
efterlyste dog bedre styr på logistikken i forbindelse med 
klargøring. 
Erik W. Knudsen ny formand, Leif Rasmussen og Helle 
Pedersen medlem af udvalget 
 

Juniorudvalget er stoppet for i år. Enkelte deltog i fælles 
afslutning sammen med kaninerne. Noget de gerne ser 
gentaget. 

Har haft en god sæson og har afholdt afslutningsmatch 
med ca. 60 deltagere, tilbage mangler de kun afholdelse 
af klubmesterskaber for kaniner. 

Sponsormatch afholdt, desværre med lidt færre 
deltagere end normalt. Forslag om fremtidig afvikling på 
en lørdag samt annoncering i god tid 

Blev vi desværre nødt til at aflyse i år. 

 

Maskinen er desværre forsinket fra leverandøren. 

Maskinen har været defekt og manglet sæbe. Er nu 
ordnet. Det efterlyses en person mere til 
vedligeholdelse/kontrol af maskinen nu hvor MH er så 
meget på arbejde. 
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MH/KP 
 
 

5) Fastlæggelse af møder:  
- Bestyrelsesmøde 

 
 

 
Mandag den 29. november kl. 16.00 Der vil være 
spisning efter mødet 
 

 

6) 
 

Eventuelt:  
 

  
 
 

 

Praktiske forhold:  
Næste møde:  
Bemærkninger: 
 

 

 


